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 משולחן מנהל הקהילה

 לום רב, ש

והמילואים, הפרסום האחרון של הדף מידע וקשר היה לפני חודש וקצת, בשל החגים 

 מקווה שאצליח להדביק את פערי המידע שהצטברו....

גבול...מסתבר שטעיתי, נדמה לי שהגענו אל הלפעמים  – בטחוני לאומימצב  .1

, אני בעליל מהלך לא סבירנראה  ,במהלך מלחמהעם ניסיון פיטורי שר בטחון 

 מקווה לטוב...

פיקוד העורף אנחנו נחשבים אזור ירוק, אין לי מושג איך נקבעת בחינת מ

יכול  ,אני מניח שכולנו מבינים, שכל דברב אילו פרמטרים, אך "ההערכה וע

ית אגם אם מבחינה צב), האסון בכפר מסריק שיקף זאת לקרות בכל רגע נתון

פ "להתנהג עלהמשיך וולכן חייבים   (החזבאללה ספג מהלומות משמעותיות

 ולא להיכנס לשאננות.פיקוד העורף  הנחיות

 : סוגיות המטופלות ע"י ההנהלות השונות .2

 ועד ההנהלה מקדם מספר סוגיות : – ועד ההנהלה .א

הכנת שוקדים על  ,אנוביחד עם אלון חגי  -חידוש הקליטה לחברות  .1

קליטה, כך שכאשר שאר התנאים יתאימו, נוכל להיות מוכנים עקרונות 

עם עקרונות ) סדר עדיפות, עלויות וכו' ( כמובן שהנושא יובא לדיון 

 ציבורי ובסוף להחלטת אסיפה.

הועד ידון בהצעות הצוותים שדנו דיון  –שינויים ב"חוברת השינוי"  .2

מטופלים: ראשוני בנושאים השונים ויגבשו המלצות לאסיפה התחומים ה

חינוך, בריאות ורווחה וצרכים מיוחדים, ענפי שירות, מש"א עבודה 

 ופנסיה ומיסוי.

, סוגיות אלו יובאו לדיון באסיפה, בשל המלחמה, אנו באיחור כאמור      

בלוחות הזמנים, וננסה להדביק את הפער, ע"מ שההצעות יתכנסו לתוך 

 הלו"ז של תקציב הקהילה.

 שיוך דירות.סוגיות שונות עם צוות  .3
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דרת שלא מצאנו את הגמכיוון  –הגדרת תפקיד של וועדת אסיפה אישרור  .4

אסיפה, אנו כותבים מחדש וההגדרה תובא אל הוועד התפקיד של וועדת 

 לדיון.

 :על סדר היום נמצא ,מעבר לנושאים אישיים ושוטף הנהלת קהילה .ב

 .2025קביעת יעדים לשנת  .1

 גיבוש נוהל דירות קטנות. .2

 תקציב קהילה. .3

 תפעול הדואר. .4

חובות חברים וקידום הצעה לאסיפה להוצאה מחברות מהקיבוץ לחברים  .5

 שלא משתפים פעולה בהסדרת חובם.

עם סיום תפקידה של עינב רוזיאו בתפקיד רכזת התרבות, אני   – רכזת תרבות .3

רוצה להודות לה וליד ימינה ) דותן ( על השקעת מאמצי על , על מנת שהחגים 

בכל ימות השבוע והחג, רבות ופעילויות התרבות יתקיימו, על השקעת שעות 

 המון המון תודה.

 ואני רוצה לאחל ליאנה גרודמן, הרבה הצלחה בתפקיד.

בשבוע שעבר, התקיימה ישיבה משותפת של  – הסבת דירות קטנות פרוייקט .4

מבני הכרם דנו בפרוייקט הסבת מבנה האולפן וועד ההנהלה והנהלת הקהילה ו

 לדירות קטנות.

כידוע, מרבית הבתים המשמשים היום למגורים מיועדים לשיוך דירות, למעט 

זור מבני בא דירות, הקוסמטיקה ועוד מס' מבני הכרם, האולפן, הגולסטאר

 .החינוך

צוות המונה את עמית שילה, יעל זך, שני זהבי, סיגל עמיר והח"מ, נפגשו מס' 

פעמים וקיימו סיורים על מנת למפות את המבנים ולבנות תוכנית רב שנתית 

 לשיפוצי המבנים.

סקר את הממצאים בפני ההנהלות והוחלט להמשיך הלאה ולגשת הצוות 

 לתכנון מפורט למבני הכרם והאולפן וכן למבנה רקפת הישן. 
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לאחר שנקבל את התוכנית המפורטת וכתב הכמויות, נדע להעריך את עלויות 

 .2025שאני מקווה שיחל ב מימונם ותהליך הביצועוצים ,אופן השיפ

  - מיגוניות בקיבוץ .5

נהלת הקהילה בנושא מיגוניות ,מתוך רצון התקיים דיון של ועד ההנהלה וה .א

להבין את ההשלכות השונות והתנאים הנדרשים, בבדיקה שנעשתה עלה 

שאם היינו רוצים להביא מיגוניות ולפזרן באופן שווה בין השכונות, היינו 

בדיון עלה שאם לא נפזר באופן שווה בין  ,מיגוניות 35צריכים לרכוש 

הזמינות, הנראות  השכונות, הדבר יגרום לתרעומת , מעבר לכך גם סוגיית

 הוחלט שלא לבצע זאת.והעלות הובאו בחשבון ולכן 

 מבחינת מבני הציבור, אנו מכוסים במיקלוט ומחסות.

חוסר היכולת להיכנס  ן שהו בפרקט ובמקלט בר יהודה בשלגנים ארז ואורה .ב

למקלטים הסמוכים אליהם בזמן סביר ) ילדים קטנים...( לכן במימון 

אש"ח מכספי התב"ר הרב שנתי( וכן בהסטת  130אש"ח +  150המועצה ) 

ממ"מ )מבנה מוגן  2שיועד להחלפת גג הכולבו, נרכשו מההשקעות תקציב 

 אש"ח. 480 מוסדי( בעלות של

נוקי שדחף את הנושא מול ראש המועצה )בסוף ל חפה, דשנועם חן תודה ל

אושר במליאת המועצה לכלל הקיבוצים( , לסער גרעין שתכלל את הפרוייקט 

 .מ שהדבר יבוצע"ע וכמובן לצוות החשמליה, נוי ובניין שתרמו למכלול

ילדים, העתקנו עד להודעה חדשה  250ין מחסה בסביבת ההסעות להיות וא .ג

רוטים, יכולבו, כך שאם חלילה יהיו י \את נקודת האיסוף לכביש המרכולית 

 הילדים יוכלו להיות במקלט של בית בר יהודה, תודה לכולם על הסובלנות.
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  .ד

 בישיבת ועד ההנהלה הוחלט על בחירתו של נוקי נויפלד – פרוייקטור לממ"דים .6

 לפרוייקטור הממ"דים, בהתאם להצעת האסיפה שהוחלטה ע"פ הצעת דובל'ה.

בטיחות בעבודה חדש נכנס לתפקידו במקום יוסי נווה,  ממונה – ממונה בטיחות .7

 עורךיחות , ממונה הבט0505203082 –שמו אורי ארבל ומס' הטלפון שלו הינו 

 הליקויים הנדרשים לטיפול. את סמןומסקר, 

הנהלת הקהילה החליטה  –וסדיריםמילואימניקים פריטים גדולים של כביסת  .8

יסה שאינה נכנסת במכונת סדירים שיש להם כבובשירות פעיל מילואימניקים ש

יוכלו לכבס את הפריטים הללו  (חרמוניות וכו' שקי שינה,  )ביתית הכביסה ה

 מתוך ראיית חשיבות פועלם ותרומתם למדינה. ללא חיוב,

כ מתאחסנת ביחיעם ועקב חוסר "רעות אשר בדרמכינת  –רעות מכינת  .9

מיגוניות, חיפשו מקום להתאחסן, הם מתאחסנים במבני האולפן וזמן השהות 

זמן השהות יתארך במספר חודשים, שבועות , אולם ייתכן ו 3שלהם תוכנן ל

במסגרת שהייתם וכחלק מהתוכנית, הם הציעו את התנדבותם בענפי המשק 

 והדבר הובא לידיעת מנהלי הענפים.

 לטובת  ,₪מ'  1לקיבוץ אושר קול קורא בגובה  – ל"קול קורא מקקקבלת  .10

 כאשר רוב התקציב יהיה לטובת ש הכדורגל, השטח הציבורי ליד מגר          

 מרכזת וועדת תכנון מקדמת את התכנון של הנושא.שני, מתקן משחקים,           

 הורים שלא בקשה ממספר עלתה  – עבור ההסעות לכרמל זבולוןתשלום  .11

 לשלם עבור ההסעות לבית הספר, היות והילד.ה שלהם אינו נוסע, הנושא           

 הקהילה, כאשר המלצת הובא לדיון בוועדת חינוך ויועלה לדיון בהנהלת           

 פ ההחלטות הקיימות, כחלק "וועדת חינוך הינה שיש להמשיך ע          

 .ית שיש בקיבוץמהערבות ההדד          

 , וכן ואופן הביצוענמשכים הדיונים על נוהל הסדרי הסימון  השיוךבצוות  .12

 נוספות שיתרמו לקידום הקליטה.סוגיות על           
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 אהלן

 ".של "יוסי אמבולנס אנחנו מפרסמים שוב את מספרי הטלפון

 !! עם "יוסי אמבולנס". רק 2024יגור עובדת מינואר 

 מי שיתקשר לשר"פ לא יקבל יותר שירות.

  133-331-800-1*      2356מספרי טלפון:  יוסי אמבולנס

 מתבקשים לפנות לדליה שוחר.בביתם,  הרוצים לחצן מצוקה נייח חברים או חברות

 מי שמעוניין בשעון מצוקה, יכול לרכוש באופן עצמאי בשוק.

 כדי שנוכל לחבר אותו ל"יוסי אמבולנס".יהיה סים, יש מגוון של שעונים. חשוב שלשעון 

 איל. בברכה,

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ש רגוע"סופ השיהי  ...עד כאן


